
 
Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

 
Bestyrelsesmøde referat tirsdag d. 8.august 2023, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 
Kasserer Gorm Arildsen    ga@koda.dk  
Bestyrelse Lars Gandrup Petersen larsgandruppetersen@gmail.com 
Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  
Bestyrelse Kasper Meisner  kmn.fi@cbs.dk 
1. Suppleant Peter Krarup           npk@krarups-snedkeri.dk 
2. Suppleant Henrik Boss denhenrikboss@gmail.com 
Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 
Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese   frese@mbuna.dk 
Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 
Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ga@koda.dk 
Teknik Peter Krarup    npk@krarups-snedkeri.dk 
Ungdomssejler Niels Ole Sloth             niels@assurancepartner.dk 
Hovmester Jakob Christensen info@restaurant-streif.dk 

 
 
Valg af referent  

Johannes. 
Tekst i kursiv er punkter der ikke nødvendigvis er omtalt på mødet eller tilføjelser. 
 

1. Kommentarer til sidste referat 
Ingen kommentarer 

2. Hovmesteren 
Jakob fortalte hvordan det går i klubben. Generelt går det godt, hvilket også er bestyrelsens 
opfattelse. Enkelte gæster/medlemmer kan være utilfredse, men det er bestyrelsens opfat-
telse, at disse gæster måske forveksler klubben med en restaurant. Bestyrelsens opfattelse 
er også, at personalet er søde, venlige og service minded.  
Fødevarestyrelsen har været på besøg, og der er en glad smiley som er ophængt på ind-
gangsdøren. 
Styrelsen kommer vist igen den 10. august for at inspicere, også baglokalerne. Henrik Mad-
sen har undersøgt lovgivningen og har lavet skitser med tiltag til lovliggørelse. Frede, kok-
ken, er i tæt kontakt med Henrik. Omkostninger vurderes til kr. 8.000,-. 
Gorm og Jakob snakker økonomi. 
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Urinalen fungerer dårligt siger Jakob og foreslår at en ny monteres. Dette blev bevilget af 
kassereren. Jakob sætter i værk. 
Jakob mangler plads. Det undersøges med havnen om der kan opstilles en container på hav-
nens område. 
Jannik har åbenbart et lejemål på havnen. Johannes undersøger vedrørende dette forhold. 
Havemøbler på terrassen, kan eventuelt sættes op i laden for vinteren. Morten undersøger. 
Sommerfesten den 18. blev nævnt. Ikke så mange tilmeldte. Håber på flere. 
Kommende foredrag/musikfilm vil kunne foregå i klublokalet fra kl. 20.00. Annonceres i for-
vejen på ugens menu oversigt. 
Yacht flag udenfor kabyssen udskiftes med et almindeligt flag. 
 

3. Ungdomsudvalget 
Der har været afholdt sommer-camp for optimister i ugerne 26 og 27. Der har været 13 del-
tagere i hver uge. Det var meget blæsende i uge 27. Arrangementet har kun givet én positiv 
tilbagemelding, men pt ikke flere indmeldte optimister, desværre.  
Henrik har været i Letland til NM med sin søn. Blæsende 2-12 m/s og…….. 
Det aftaltes at Henrik og Janne vil lave et oplæg til Frederiksborg Amtsavis med reklame for 
optimist sejlads i Sletten. Det skal ses som en inspiration og tilbud om at sejle i en klubjolle 
resten af året for en billig penge.  
PS, der er også lokalaviserne. 
Sletten Cup den 20. august.  
Det vurderes at der ikke helt er styr på hvad der skal ske, bemanding mm. 
Hvis der er behov for et hurtigt møde med os alle sammen, så kald sammen Henrik, Kasper 
og Lars. Trist hvis arrangementet skal aflyses.  
Der er måske uorden i betaling for leje af klubbens både. Henrik og Susanne snakker sam-
men. 
 
49erne er flittige. Har sejlet ungdoms VM i Travemünde den 24.-28. Besætningerne Carl 
Emil/Simon, Ester/Josefine og Silje/Rebekka. De gør det rigtig godt. Fra 10. – 20. aug. skal 
de sejle VM i Haag Holland. 
Af drenge sejlere skal også nævnes Daniel/Nikolai og Kristian/Markus.   
 Sommersæsonen 2023. 

• 31 maj - 4 juni Allianz Rega3a Almera Holland. Nicolaj og Daniel har været i Holland 
• 10 juni - 11 juni DM Århus 
• 17 juni 21 juni Kielerwoche 
• 7. juli - 16 juli OL Test Event Marseilles France  
• 25. juli - 29. juli Junior VM Travemunde (u23 VM)  
• 10. aug – 20 aug VM Haag Holland  

• 8. november -13 november EM Villamoura Portugal. 
Johannes meddeler, at kommunens folk har besigtiget kælderen og beder om oprydning, og 
om at der ikke stilles noget op af væggene for at disse fortsat skal kunne tørre.  
 
Kommunen kommer den 28. august kl. 10.30 vedrørende arealer/skure for de unge.  
Niels, Henrik og jeg har et formøde den 22. august kl. 17.00. 
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4. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 
Karsten arbejder videre med at arrangere en rundvisning på Rosenborg kaserne og måske 
Rosenborg slot med rundviser. (Gentagelse). Dato? 
Foredrag med lokal historiker. Beboerforeningen kan inviteres med. Dato? 
6000 kr. bevilliget til diverse arrangementer i aktivitetsudvalget. 
Sommerfesten er den 18. august. Pt. få deltagere. 
VHF/DSC opfriskningskursus. Kurset bliver først til foråret. 
Forslag om indlæg: 
Foredrag med metrolog Søren Jacobsen om sejlervejr m.m. Johannes undersøger 
Foredrag med Thomas Weber om flodsejlads. Johannes undersøger 
Foredrag om sejlads i Fransk Polynesien/Tahiti. Johannes undersøger 
Sejlerkursus og gode råd, sejlerforståelse, havnemanøvre m.m. Johannes foranlediger 
Familiekapsejladser Hven Rundt i 2024. Johannes arrangerer. 
4 vinterfilm/koncerter i klubben. Forslag fra alle. Filmaften 4. onsdag i månederne november, 
januar, februar og marts. 
Det påtænkes at lade Nivå deltage. 
818 medlemmer 
 

5. Kabysudvalget 
Se under hovmesteren. 
Janne fremlagde forslag til indretning af klublokalet med nye møbler. Forslaget blev diskute-
ret, og der var fuld enighed om at lade Janne fortsætte processen og bestille møbler der er-
statter det antal pladser som nuværende antal pladser. 
Janne tag gerne hovmesteren med på råd. 
 

6. Teknisk udvalg 
Peter, Anders, Henrik M. og Johannes har besigtiget bæringerne under klubben som er fun-
det i hæderlig stand. Enkelte beslag skal renoveres/forstærkes. Henrik Madsen og Peter ko-
ordinerer. 
Syd facaden blev også besigtiget. Skal løbende kontrolleres. 
Ny urinal til herretoilettet. 
Det blev aftalt at der skal laves en langsigtet plan for vedligeholdelse/forbedringer af klub-
ben. 
Ingen installationer må ændres uden at Henrik M. har været ind over. 
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7. Materiel 
Henrik har haft alle 3 RIBS oppe og spule i bunden. 
3 RIBS er mange med få sejlere. Det blev besluttet at klubben kun har brug for 2 RIBS. 
Henrik og Morten kommer med et forslag til hvorledes dette skal gøres. 
Trailer i stykker, meddeler Henrik. 
Morten vil undersøge med Niels mht. salg af en af vores 29er trailere? 
Havneplads for ny J70 undersøges af Johannes. 

 
8. Økonomi 

Gorm har et forslag til hvordan de nye møbler skal finansieres og indgå i regnskabet. Afskri-
ves over x antal år. 
Gorm og Kasper fik lov til at disponere vedrørende anbringelse af klubbens penge. 
Økonomi med Jannik er endelig afklaret meddeler Gorm. 
DS system ”Om Bord” ønskes stadig undersøgt, men ingen planer om at skifte, eftersom det 
vil kræve meget af økonomisystemet. 
 

9. Sejladsudvalg 
Bøje E er på plads igen meddeler Gorm 
J70ere. Linda står for sejladser og styrer grupperne. Niels efterlyser erfarne sejlere der kan 
bistå nye sejlere og får flere ud at sejle. Der er ledig kapacitet på J70erne.  
 

10. Hjemmesiden 
Susanne og Morten sletter gammelt stof på hjemmesiden. Skal løbende opdateres. 
 

11. Søhesten 
Næste Søhest udkommer i september. Trykkes i større oplag pga. succes. 
 

12. Planlægning af BM og Events for resten af året 
Kommende bestyrelsesmøder:  
6. juni (Er afholdt) 
8. august (Er afholdt) 
12. september 
15. september kl. 18.00. Ekstraordinært ”Bestyrelsesmøde” med ledsager for alle der er 
nævnt på forsiden på Baunebjergvej 107. 
10. oktober 
14. november 
12. december 
 

13. Eventuelt 
50 års jubilæumsbøgerne stilles på klaveret til gratis afhentning.  
Johannes orienterer om at moleudvidelsen med al sandsynlighed ikke bliver godkendt. Tra-
fikstyrelsen har udfærdiget et forslag til afslagsbrev som havnen har kommenteret. 
Det skal undersøges, om klubben skal melde sig ud af DGI. Hvad mener Niels Ole? 


